
  

 

Zápis z 2. jednání Komise pro řízení realizace 

strategického plánu, 21.04.2022 od 16:00, zasedací 

místnost 1.p. MěÚ Nové Město nad Metují 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Libor Hovorka, Libor Losenický, Ing. Aleš Vrátný, Ing. et Ing. Pavel Dostál, Mgr. 

Adam Balcar, Ing. Jan Čopík, Ph.D. 

OMLUVENI: Mgr. Jana Balcarová, Bc. Jiří Sláma 

Tajemnice: Mgr. Markéta Škodová 

PROGRAM 

1. Úvodní slovo místostarosty 

2. Naplňování jednotlivých opatření 

• Co se daří realizovat? 

• Co se nedaří realizovat? 

3. Podrobnější projednání 2 opatření 

• A.2.4. Revitalizace území bývalých kasáren 

• A.5.5. Kino 70 

4. Diskuse, závěr 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Úvodní informace přednesl Ing. L. Hovorka  

2. Naplňování jednotlivých opatření – viz prezentace powerpoint 

 

A Život ve městě 

 

Bydlení 

- dotazy ohledně zpracovaní studie BD Metuj, jeho současném využití pro dočasné ubytování 

ukrajinských uprchlíků. 

 

BD Metuj 

- dotaz jaký typ bytů se plánuje – startovací byty 

- jaká bude cenová hladina nájmů – není zatím stanovena 

 

Jiráskovy sady 

- seznámení s aktuálním stavem zpracovávané studie – do 27.4.2022 budou městu zaslány první 

návrhy od projektantů 

 

Doprava 

- představen společný plán města NMNM - ŘSD – Královehradeckého kraje na přetrasování 

komunikací ve městě 

 



Rekonstrukce ul. U Zázvorky 

- realizace se z důvodů zkrácení rozpočtu ŘSD v letošním roce neplánuje. Nejpravděpodobněji 

proběhne v r. 2023 jako společná investiční akce města NMNM a ŘSD. 

- Ověřit zda existuje nějaká vhodná náhrada stávajících mobilních prvků zužujících šířku jizního 

pruhu a pokud ano, tak je nahradit esteticky vhodnějšími a to před počátkem letošní letní sezóny 

 

Volné pozemky určené v ÚP k bydlení 

- byli osloveni majitelé těchto pozemků, až na výjimky si majitelé chtějí pozemky ponechat pro 

využití v budoucnu pro své děti – bude řešeno na ZM 24. 

 

Dny evropského dědictví 2022 

- objasnění spolupráce s Polygrafickou školou Velké Poříčí na přípravě herních prvků, které 

budou využity na Husově náměstí 

 

Kino 70 

- představen stav příprav architektonické soutěže 

 

Plány s objektem v ul. Nerudova 

- demolice objektu zatím odložena, nahoře bude zprovozněn tzv. krizový byt, provozovny 

v přízemí mají prodlouženou nájemní smlouvu  

 

B Prosperita města 

 

Spolupráce s podnikateli 

- bylo sděleno jak spolupráce probíhá, na jakých projektech 

- zmíněna obava, že ve městě je a bude více prázdných průmyslových objektů (např. Nyklíček) 

 

SPŠ 

- diskuse ohledně nároků na příjmané žáky, zvýšení prestiže mezi obyvateli NMNM 

 

„start-up prostory“ pro začínající podnikatele 

- zatím se neřeší, hledá se inspirace v Trutnově 

 

C Cestovní ruch 

 

Přírodní zázemí města 

- lépe využít nivu Metuje a návazné projekty – potenciál města 

 

Karavany a kemp 

- umístění – diskutovány možné lokality 

- nechat se inspirovat v okolí dobrou a špatnou praxí (např. kolem Rozkoše) 

 

Cyklostezka Ammann-Vrchoviny 

- prověřit variantu vést trasu kolem plotu u Ammannu, podél železnice 

 

Lávka pod zámkem 

- vysvětlení situace proč zdlouhavá příprava (nesouhlas majitele dotčeného pozemku), diskuze 

o ceně za realizaci lávky 

 

 



Cyklostezka Lesem Obora 

- problémy s přípravou projektu – podmínky OŽP – nutná výsadba stromů na cizích pozemcích, 

v řešení.  

 

3. Podrobnější projednání 2 opatření - kasárna a Kino 70 

 

shrnutí dosavadních kroků – viz prezentace powerpoint 

 

kasárna – probíhají tržní konzultace, hledají se investoři 

 

vybudování centrálního prostoru lokality bude pravděpodobně financovat město – vysoké 

náklady, bude muset být realizováno souběžně s novou výstavbou 

 

odhad nákladů na rekonstrukci Kina 70 – 3 varianty, vč. zpracované SWOT analýzy budou 

předloženy na jednání ZM 24 dne 28.4.2022. 

 

4. Diskuse, závěr 

 

- Komunikace do Pekla 

o aktivněji komunikovat s KHK, využít maximální možné zákonné kroky, např. i 

kampaň v médiích (o špatném stavu komunikace) 

o námět – zorganizovat v Pekle setkání starostů okolních obcí s hejtmanem  

o zapojit školy do sčítání dopravy během turistické sezóny 

o návaznost na turistický ruch KHK - nově opravený Dobrošov, téma Jurkovič 

 

- Roční Zpráva o realizaci strategického plánu 

o bude předložena na vědomí na červnovém jednání ZM 

o bude rozeslána i členům původní Komise pro strategický rozvoj 

 

- Při sestavování rozpočtu na rok 2023 je třeba myslet na realizaci opatření navržených ve 

strategickém plánu. 

 

- Zhodnocen dosavadní průběh naplňování jednotlivých opatření strategického plánu.  

 

- Další jednání Komise pro řízení realizace strategického plánu naplánováno na podzim 2022, po 

komunálních volbách, v předstihu budou členům zaslány pozvánky. 

 

- Na vznesené dotazy (vyznačeny kurzívou) budou zpracovány odpovědi a rozeslány členům 

Komise. 

POUŽITÉ ZKRATKY 
BD Metuj bytový dům Metuj 
ZM  Zastupitelsvo města 
KHK  Královéhradecký kraj 
ŘSD  Ředitelství silnic a dálnic 
SPŠ   Střední průmyslová škola 
OŽP  Oddělení životního prostředí 
NMNM  Nové Město nad Metují 

ZAPSALA 
Markéta Škodová 


